
Zápis ze zasedáńı KR dne 27. 1. 2011

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Ladislav Láska, Jan Muśılek
Př́ıtomni: Libor Peltan, Jan Muśılek, Ladislav Láska, Petr Hruška, Martin Holeček
Hosté: Věra Kronusová, Frantǐsek Illich, Petr Morávek, Stanislav Valenta, Tomáš Jeziorský
Omluveni: —

1 Informace o děńı na koleji

KR požádala VK o včasné informováńı o událostech na koleji, které postihuj́ı ubytované. Z rozhovoru
s VK vyplynulo, že problémy v komunikaci byly zp̊usobeny předevš́ım nedávnou změnou osazenstva
KR a nadále už by neměly nastávat.

2 Kĺıče od klav́ıru

LL navrhl, aby se kĺıče od klav́ıru p̊ujčovaly na vrátnici budovy B, jelikož klav́ırńı mı́stnost se taktéž
nacháźı pod budovou B. VK tento návrh schválila a kĺıče se v nejbližš́ı době přesunou.

3 Blátivá cestička před kolej́ı

JM se zeptal komu patř́ı cestička před kolej́ı, s ćılem navrhnout jej́ı vyštěrkováńı.
VK sdělila KR, že blátivá cestička neńı na pozemku koleje, ale Prahy 8. Jej́ı vyštěrkováńı v

minulosti bylo dočasným opatřeńım v době, kdy byl asfaltový chodńık zablokován kv̊uli praćım na
protipovodňových opatřeńıch. Znovuvyštěrkováńı by Praha 8 pravděpodobně nedovolila, nav́ıc se v
souvislosti se stavbou tunelu Blanka chystaj́ı v této lokalitě rozsáhlé změny.

4 Mı́stnost za vrátnićı B

KR se dohodla s VK na novém zkušebńım provozu Malé klubovny 1. Půjčováńı této mı́stnosti bude
plně v kompetenci KR a to od 1. února 2011. Pro zap̊ujčeńı mı́stnosti budou tud́ıž muset ubytovańı
donést vyplněnou žádost pouze zástupci KR (v současné době Petr Hruška). V souvislosti s t́ım
vyhotovil PH nový řád této mı́stnosti. Doufáme, že ubytovańı takové zjednodušeńı uv́ıtaj́ı a že se
tento zkušebńı provoz osvědč́ı.

5 Úklid v mı́stnostech

PH navrhl, aby se ve Velké klubovně2 smělo ukĺızet až daľśı den po akci. VK tento návrh prozat́ım
zamı́tla s t́ım, že by to mohlo vyvolat větš́ı problémy s pořádkem.

S t́ım souviśı: Vrátńı mı́stnost sice kontroluj́ı, ale po studentech občas z̊ustává nepořádek v chodbě
před mı́stnost́ı. KR navrhla, aby se úklid přilehlých prostor začlenil do řádu mı́stnosti, s č́ımž VK
souhlasila.

1tj. mı́stnosti za vrátnićı B
2tj. mı́stnosti pod budovou A, určenou pro pořádáńı větš́ıch akćı
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6 Výtahy na B

FI informoval KR o stavu výtah̊u v budově B.
Výtah č. 53 je již mechanicky vyřešený, je objednaná elektronika a v brzké době by měl být v

pořádku. Výtah č. 64 měl řadu problémů, je v záruce a provozńı problémy se tedy řeš́ı záručńım
servisem. Záruka potrvá až do 15. prosince 2011. Výtah doj́ıžd́ı velice pomalu – FI sĺıbil promluvit
s výtaháři o přeladěńı ř́ıd́ıćı elektroniky, aby výtah zastavoval rychleji.

MH navrhl, aby výtah resetoval navolená patra ve chv́ıli, kdy vystouṕı posledńı student, má-li
výtah č. 6 váhu. Podle slov FI váhu má a dá o této žádosti vědět firmě spravuj́ıćı výtahy. KR také
seṕı̌se všechny známé neduhy výtah̊u a předá je VK a FI.

Výtah č. 6 vybralo ve výběrovém ř́ızeńı ředitelstv́ı KAM. Konkurz vyhrála firma Výtahy Praha,
která výtah také nainstalovala. O servis všech výtah̊u (na budovách A i B) se stará firma Rovex a to
od ř́ıjna roku 2010, kdy nahradila firmu Výtahy Praha, se kterou byly dlouhodobě špatné zkušenosti.

VK informovala KR o slušné šanci, že naše kolej během roku 2011 dostane dotaci, ze které se
postav́ı 3. výtah na budově B (v šachtě stávaj́ıćıho 3. výtahu, který již v́ıce než rok neńı v provozu).
KR si přeje, aby 3. výtah na budově B byl duplexńı (tj. ze 2 výtah̊u přijede jenom ten bližš́ı) a ráda
by se pod́ılela na jeho výběrovém ř́ızeńı.

7 Bojlery

Firma zařizuj́ıćı bojlery přepojuje zař́ızeńı v kotelně, což zp̊usobilo v posledńıch dnech občasné
výpadky teplé vody. Pokud nenastanou daľśı komplikace, práce budou ukončeny během několika
dńı.

8 Topeńı na koleji

Otopová křivka na koleji je nastavena tak, že topeńı je na koleji od 8:00 do 16:00 v útlumu. PM vznesl
dotaz na změnu otopové křivky, která nereflektuje skutečnou př́ıtomnost student̊u. VK informovala,
že otopovou křivku si kdysi navrhli sami studenti a neńı problém ji změnit – útlum ovšem někdy
nastávat muśı. Jeho doba se však může vhodně posunout.

9 St́ıžnosti, opravy

VK požádala KR, aby j́ı přepośılala všechny st́ıžnosti na vedeńı koleje, které dostane. KR to sĺıbila.
Problémy s opravami (nikdo ani po deľśı době nepřijde, ani po opakované návštěvě neńı závada
odstraněna,. . . ) maj́ı ubytovańı hlásit vedoućı koleje VK nebo vedoućımu údržby FI.

10 Malováńı na koleji

VK informovala KR o možnosti nechat si vymalovat pokoj v př́ıpadě, že jsou stěny poškozeny v́ıce,
než je zdrávo. S žádost́ı se obracejte na vedeńı koleje.

11 Nové vybaveńı koleje

VK informuje, že byly nedávno nakoupeny nové lednice na výměny za špatné. Také prob́ıhá něco
přes 300 výměn kuchyňských dřez̊u.

3evakuačńı výtah na budově B
4nový výtah na budově B – se zrcadlem
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12 Komunikace s kolejńıky

Z komunikace lid́ı na kolejńım fóru vyplynulo, že někteř́ı z nich chtěj́ı, aby se stalo oficiálńım komu-
nikačńım kanálem s KR. Proběhla diskuse o možných komunikačńıch kanálech. Oficiálńım kanálem
pro komunikaci s KR z̊ustávaj́ı: mailová konference, nástěnky, osobńı kontakt (s jednotlivými členy
KR nebo na zasedáńı). Diskusńı fórum na kolejnetu nepovažujeme za oficiálńı kanál a neruč́ıme za
to, že KR bude obeznámena s taměǰśı diskuśı. KR také diskutovala změnu konfigurace mailinglist̊u
a vytvořeńı veřejného mailinglistu, t́ımto tématem se ještě bude zabývat.

13 Nový web KR

JM prezentoval prozatimńı podobu nového webu KR. Oproti starému přináš́ı nový design, rozvrh
mı́stnost́ı (Malé a Velké klubovny), kde si budou moci ubytovańı jednoduše zjistit kdy je mı́stnost
volná, do budoucna bude implementován i podobný systém pro kolárny. K zápis̊um bude nav́ıc
přidáván přehled bod̊u, které budou viditelné bez toho, aby se muselo otv́ırat PDF se zápisem.
KR také bude mı́t k dispozici elektronickou nástěnku, kde bude mj. uveřejňovat novinky, které se
objevuj́ı na klasických paṕırových nástěnkách. Otevřená z̊ustala otázka o podobě kolejńı kuchařky,
která bude také v budoucnosti př́ıstupná z nového webu KR. Spuštěńı nového webu očekáváme na
začátku března.

14 Shrnut́ı situace s hlukem na budově A

Na budově A prob́ıhala montáž zářivek, vrtalo se poměrně hlučně do zdi, bohužel právě v době
zkouškového obdob́ı. Postup KR v této situaci byl následuj́ıćı: Dne 20. 1. přǐsly KR prvńı st́ıžnosti
na hluk. 21. 1. ráno navšt́ıvili JM a LL vedoućı koleje a dohodli se s ńı na řešeńı problému zap̊ujčeńım
náhradńıch mı́stnost́ı v 1. patře budovy A a studoven na budově B. V ponděĺı 24. 1. odpoledne visel
leták oznamuj́ıćı tuto skutečnost, ubytovańı se však rozhodli nab́ızené možnosti nevyuž́ıt. 26. 1. ráno,
kv̊uli petici vyvěšené ve výtaźıch nespokojenými studenty, ukončila VK po dohodě s KR montážńı
práce. Tyto se znovu rozběhnou po skončeńı zkouškového obdob́ı.

15 Propagace studoven a daľśıch mı́stnost́ı

LL navrhl vytvořit informačńı leták seznamuj́ıćı bydĺıćı s možnostmi p̊ujčováńı mı́stnost́ı na koleji.
PH se nab́ıdl, že leták vytvoř́ı.

16 Daľśı zasedáńı

Daľśı zasedáńı se bude konat 16. 2. 2011 od 9:00 v mı́stnosti KR.
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